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Ingekomen stuk 1 

Stuknummer 5 

Marco van de 

Hoef 

GBW 

Uit de oplegger 2016 blijkt dat voor voor de korte 

termijn (tabel 1 tot 2020) voor sociale 

huurwoningen de vraag van 72 in evenwicht lijkt 

met het aanbod van 70. Echter, in de vraag zit 

ook een aan Reinaarde toegekend aantal van 24 

woningen waardoor voor de reguliere vragers een 

tekort ontstaat. In het voorjaar 2018 worden 

afspraken gemaakt met de projectontwikkelaar 

voor fase 1 Hoevelaar.  

 

1. Vraag is of het college in die 

onderhandelingen 24 extra woningen voor 

sociale huur gaat meenemen zodat de 

reguliere woningzoekers niet worden 

"benadeeld" door de woningen van 

Reinaarde.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

1. In het Woningbehoefteonderzoek 2016 is –en 
in het Woningbehoefteonderzoek 2018 
wordt- rekening gehouden met de 
ontwikkeling van de vraag van alle 
woningzoekenden uit de hele doelgroep van 
het volkshuisvestingsbeleid. Daar is het 
woningbouwprogramma ook op gebaseerd. 
Zowel statushouders als mensen met een 
lichte beperking (de bewoners van de 24 
woningen van Reinaerde) worden aangemerkt 
als ‘bijzondere aandachtsgroepen’ van het VH-
beleid, en vallen daarmee onder de algehele 
doelgroep van het beleid. Bij de toewijzing 
wordt daar ook rekening mee gehouden, door 
bijvoorbeeld voorrang (voor 
vergunninghouders) of gelabelde 
woonruimten voor speciale 
aandachtsgroepen. Bij het bepalen van het 
aantal benodigde sociale huurwoningen wordt 



 

Beantwoording Technische Vragen van raadsleden over de ingekomen stukken  
 
Raadsvergadering van: 25-01-2018 
 

 

pagina: 2 

 

Onderwerp Vraagsteller Vraag Antwoord 

 

dus rekening gehouden met deze 
aandachtsgroep. Indien dit niet het geval zou 
zijn dan zou de behoefte lager uitvallen. Er is 
dus geen sprake van benadeling van 
“reguliere” woningzoekers. Wij hebben ook 
geen signalen dat er een tekort aan sociale 
huurwoningen is. Voor Hoevelaar geldt op dit 
moment het algemene uitgangspunt van 20% 
sociale woningbouw, zoals afgesproken bij de 
Woonvisie 2016+ op basis van het 
Woningbehoefteonderzoek 2016. Op basis 
van de uitkomsten van het 
Woningbehoefteonderzoek 2018 (dat deze 
maand van start gaat en voor de zomer 
gereed zal zijn) wordt het benodigd aantal 
sociale huurwoningen in de eerste fase van 
Hoevelaar bepaald.  

 

Ingekomen stuk 2 

Cliënt- en burgerparticipatie 

Overigens is dit stuk per abuis voor 

de tweede keer opgenomen in de 

lijst Ingekomen stukken. Het stond 

ook al in de lijst voor de 

raadsvergadering op 21-12-2017. 

Sierd Smit 

PVDA 

1. In welke mate en intentie is voor u het 

begrip ‘Draagvlak’ een andere dan 

‘Samenwerking…’ en leidt dit tot een 

andere wijze en omvang van 

betrokkenheid? 

      

2. In welke omvang zult u per definitie 

gebruik maken van 

cliëntervaringsonderzoek? 

      

3. Op welke wijze en in hoeverre worden 

inwoners betrokken bij cliënten- en 

1. Draagvlak kan ook ingevuld worden door 
enkel de mening van de ander te horen. Bij 
samenwerking is meer nodig dan alleen de 
mening peilen. 

 
2. Het cliëntervaringsonderzoek Sociaal 

Domein wordt minimaal eenmaal per 

jaar gehouden. 
 

3. De ASD wordt geacht de belangen van alle 
inwoners en specifiek de inwoners met een 
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burgerparticipatie in situaties dat er geen 

belangenorganisaties in Woudenberg 

bestaan? 

 
 

  

4. In welke omvang is er, naast het beleggen 

van bijeenkomsten, contact geweest met 

individuele cliënten en op welke wijze? 

  Op welke wijze is, in het kader van 

bijvoorbeeld kwaliteitszorg, de inbreng 

van cliënten en burgers herkenbaar in een 

andere werkwijze naast die van het 

keukentafelgesprek? 

      

5. In welke mate is er tevredenheid over het 

vervolg van adviezen gegeven in het 

kader van burger- en cliëntparticipatie 

gemeten? 

      

 

 

 

6. In welke mate kunt u aangeven wat de 

verhouding is tussen het aantal cliënten 

wat heeft geparticipeerd in bijeenkomsten 

en andere raadplegingen en het totaal 

aantal cliënten in Woudenberg? Dit mede  

in het kader van statistische 

representativiteit en betrouwbaarheid, 

mede in relatie tot de conclusies en 

beperking te behartigen. Als het aanvullend 
gewenst is inwoners te betrekken, dan zullen 
deze via de algemene kanalen benaderd 
worden, in die situatie dat er geen specifieke 
belangenorganisatie voorhanden is. 
 

4. In het kader van de Sociale Kracht monitor is 
er op individueel niveau contact geweest met 
inwoners, zodat iedereen in de gelegenheid is 
gesteld om mee te doen aan dit onderzoek. 
Het jaarlijkse cliëntervaringsonderzoek betreft 
ook de kwaliteitszorg. 
 

 
5. Dit is niet specifiek uitgevraagd. De 

uitkomsten zijn door de gemeente zo 

goed mogelijk verwerkt, waardoor de 

adviserende burgers en cliënten dit terug 

moeten kunnen zien in de uitvoering van 

de plannen.  

 
 

6. Dit is niet goed aan te geven. Sommige 
cliënten hebben meermalen deelgenomen 
aan bijeenkomsten, terwijl anderen geen 
enkele keer zijn gekomen. Bij enquêtes, zoals 
het cliëntervaringsonderzoek of de sociale 
kracht monitor, wordt representativiteit 
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aanbevelingen. 

      

 

 
7. Op welke wijze bent u voornemens het 

verbeterpunt op de treden ‘meedoen en 

meebeslissen’ aan te pakken? 

gewaarborgd, maar bij inspraakavonden is dat 
natuurlijk niet het geval. 

 
 

7. In overleg met de medewerkers, de 
Adviesraad Sociaal Domein en 
vertegenwoordigende belangengroepen zal 
besproken worden wat hierbij een succesvolle 
aanpak kan zijn, zodat iedereen zich gehoord 
voelt en het ook praktisch uitvoerbaar blijft. 

Ingekomen stuk 3 

Jeugd-punt offerte 

Sierd Smit 

PVDA 

Jeugd-Punt is een enthousiaste en 

betrokken partner in Woudenberg. 

 

1. In welke mate kunnen voorzieningen 

voor de jongeren opwegen tegen de 

‘fikse extra investering in uren’? 

 

 

 
 

 

 

 

2. Op welke wijze worden de eventuele 

extra investeringen in uren 

geëvalueerd? 

 

 

 

 

 
 
 

1. De inzet van Jeugd-Punt vindt plaats 

op het preventieve vlak met als doel 

dat er uiteindelijk geen dure 

specialistische zorg behoeft te 

worden ingezet. Dit past binnen ons 

uitganspunt van het inzetten van 

zoveel mogelijk lichte hulp en zo het 

tegen gaan van zware hulp.  

 
 

2. Met Jeugd-Punt vindt geregeld 

overleg plaats, waarbij zij hun inzet 

en resultaten verantwoorden. 
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3. Op welke wijze worden jongeren die 

niet in Woudenberg maar elders  het 

primair onderwijs volgen, bijvoorbeeld  

speciaal onderwijs, bereikt in het 

kader van preventie en voorlichting? 

In welke mate wordt ervan uitgegaan 

dat ook zij vanuit het min of meer 

reguliere lespakket geattendeerd  

worden op de thema’s preventie en 

voorlichting betreffende onderwerpen 

die hier bedoeld zijn? 

    

4. In welke mate en omvang participeert 

Jeugd-Punt in de  

coöperatie ‘de Kleine Schans’? 

  

  

5. Het productenboek kent een aantal 

streefgetallen. In welke mate vormen 

deze een onderdeel van de evaluatie 

van het werk van Jeugd-Punt in 

Woudenberg? 

 

 

 

 

 

 

 
3. Waar het gaat om het aanbod van 

Jeugd-Punt is dit niet alleen voor 

scholen, ook verenigingen en/of 

kerken kunnen daarvan gebruik 

maken. Het is aan de scholen, 

verenigingen en/of kerken zelf of zij 

het van belang vinden om gebruik te 

maken van het aanbod van Jeugd-

Punt. Wat dat betreft vindt die 

afweging ook plaats bij de scholen 

waar u op duidt. 

 
4. De jongerenopbouwwerker van 

Jeugd-Punt staat onafhankelijk van 

de Coöperatie. Indien noodzakelijk is 

er intensief contact op casus-niveau. 

 

5. Bij de vaststelling van de subsidie 

worden de behaalde resultaten 

vergeleken met de streefgetallen. 

 

Ingekomen stuk 4 

Woningbouw 

Sierd Smit 

PVDA 

De PvdA wil, samen met de fractie van de 

SGP, deze stukken agenderen voor de 
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 eerstvolgende commissievergadering. Wij 

willen over de memo,  cijfers en analyse 

in gesprek gaan met het College en de 

fracties. 

 


